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Utskrift fra møtebok for Tjøtta og Offersøy områdeutvalg 15.november 2022  

Tilstede: Helge Johansen (leder), Arne Langset, Maria Knapstad, Torill Jørgensen, Tor Åge Tømmervik 

(referent). 

 

1. Innledning: 

Helge Johansen ønsker velkommen- og dobbelt gratulerer til Torill med barnebarn! 

 

2. Gjennomgang pågående saker: 

- Sak 01/21 Ny bruk av eldresentret på Tjøtta (saken er lukket) 

Eldresentret er enda ikke lagt ut for salg. 

  

- Sak 02/21 Endring av fartsgrense på Svinesveien/skilting skolevei. 

Vegvesenet vurderer hvilken fartsgrense det skal endres til. Helge fortsetter å purre. 

Ansvar: Helge Johansen. 

 

- Sak 03/21 Gjengroing Storvatnet 

Intet nytt. Vi avventer mulig fremtidig sak fra Statsforvalteren. 

Ansvar: Tor Åge Tømmervik 

 

- Sak 06/21 Friluftslivets ferdselsveier. 

Planen er gitt ut. Lokale tiltaksplaner skal nå utarbeides. Den konkrete plan for Tjøtta og 

Offersøya skal utarbeides ila 2022. Vi avventer at enhet for plan, landbruk og miljø tar 

kontakt. 

Ansvar: Torill Jørgensen  

 

- 8/21 Forsøpling og parkering i området ved fergeleiet.  

Brevet ble sendt til grunneiere og brukere av området. Positiv respons fra NIBIO og 

kommunen (ordføreren i avis-sak). Har ikke hørt noe fra Nordland Fylkeskommune (NFK). 

NFK har akkurat søkt statsforvalteren om å mudre ved fergeleiet. Tor Åge purrer og hører om 

disse to sakene kan settes i sammenheng.  

Ansvar: Tor Åge Tømmervik  

 

- 12/21 Felling av trær ved Tjøtta kirke 

Områdeutvalget avventer forespørsel fra Fellesrådet ift innspill til videre prosess. 

Guri Bosness har undersøkt fremgang ift minnelund- dette var ikke en sak enda. 

Ansvar: Helge Johansen/Guri Bosness. 

 

- 13/21 Boligmangel på Tjøtta. 

Arne følger opp kommunens planarbeid med boligtomter over Svinesveien. 

 

- 06/22 Vann til Valan. 

Sendt inn som budsjettforslag. 

 

-08/22 Fiber til Offersøya. 
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Sendt inn som budsjettforslag. 

Ansvar: Maria Knapstad. 

 

- 08/22 Innspill til budsjett 2022. 

Følgende ble sendt inn og godt mottatt: 

 Vann og avløp til Svines. 

 Oppgradering av lekeplass/skoleplass utenfor skolen. 

 Fiber på Offersøya 

 Asfalt på Tjøtta. 

I etterkant av administrasjonens forslag om å flytte ungdomsskolen til Søvik følger vi opp med nytt 

budsjettinnspill. 

 

3. Nye saker: 

Ingen. 

 

4. Eventuelt og til orientering: 

- Guri Bosness ser på utfordringer med hjemmetjenesten for de eldre på Tjøtta. 

- Tor Åge orienterte fra møte med kommunen og ledere fra områdeutvalgene i kommunen. 

Fruktbart møte med følgende hovedpunkter: 

1. Kommunen/ordføreren ønsker tettere samarbeid med områdeutvalgene. Det 

foreslås «Oppstartsmøte» med kommunen etter at nye områdeutvalg er valgt. 

2. Alle saker fra områdeutvalg til kommunen sendes til Formannskapssekretæren. 

3. Tjøtta og Søvik opplever lignende utfordringer. 

- Arne drøftet utforinger og ved budsjettforlaget fra administrasjonen. Selv om det i grunn er 

flere midler til rådighet vil det måtte gjøres prioriteringer som følge av diverse uforutsette 

utgifter på bygningsmasse i Sandnessjøen. 

Forslaget om flytting av ungdomsskolen på Tjøtta var ikke faglig begrunnet og derfor ble det 

poengtert at det ikke burde være en del av budsjettprosessen. 

 

Neste møte 3 januar 2023 

 

Referent: Tor Åge Tømmervik 


